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Er dette kommet med i uttalelsenen til budsjett? 
 
Marlen  
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Svenn Erik <svenn_ep@hotmail.com>  
Sendt: søndag 29. november 2020 23:34 
Til: Budsjett2021 <budsjett2021@fauske.kommune.no> 
Emne: Basseng i Sulitjelma 
 
 
>  
> Kommentar til budsjettforslag 2021.  
>  
> Det er foreslått stenging av folkebadet i Sulitjelma, dette er et av de få kommunale tilbudene som 
er for barn og voksne på ettermiddagstid. En slik stenging vill være synd da dette er et godt brukt 
tilbud, for min del betyr det en stor skuffelse for mine barn som er i barnehagealder. Dette er eneste 
ettermiddags tilbudet for dem, og noe vi bruker ukentlig. Dette er et kjærkomment tilbud for mange 
her i Sulitjelma, og har en stor betydning for både folkehelsen og det sosiale her. Et annet aspekter 
er sikkerheten gjennom det og lære seg og svømme i tidlig alder.  
>  
> Da  skole svømmingen skal bestå må det allikevel være vann i bassenget og en del utgifter knyttet 
til dette. Jeg håper at det kan sees på en annen løsning med kanskje bare svømming i perioden 
oktober til mai og da med folkebad en ettermiddag i uken. Om den dagen med folkebad i tillegg blir 
lagt til en dag der bassenget allerede har vært i bruk, kan kanskje og rengjøringen gjøres etter 
stengetid av folkebadet. Å på det viset spare en rengjøring.  
> Håper dere viser vilje til og se på dette og finne en annen løsning enn stenging.  
> Mvh 
> Svenn erik Pedersen.  
>  
> Sendt fra min iPhone 
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